
P R O T O K Ó Ł Nr XXXIII/2021 

 

z obrad XXXIII  Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sławno, która odbyła się w dniu 30 marca 

2021 roku.  

Obrady Sesji trwały od godz. 1300 – 1329 . Sesja przeprowadzona w trybie zdalnym. 

Radni obecni:  

1. Karol Burda 

2. Anna Dereń 

3.  Jan Franas 

4.  Marta Hołowata 

5. Krzysztof Jędrzejczyk 

6. Przemysław Konwerski  

7. Grzegorz Kozień 

8.  Karol Kruk 

9. Marzena Kwiatkowska- Dzik 

10. Mateusz Łanik  

11.  Lechosław Szach  

12.  Marek Szanel 

13. Łukasz Wach 

14. Władysław Więcek 

 

Nieobecni radni: Grzegorz Wołczek 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.  

W obradach uczestniczyli: Marta Rosenkiewicz - Jóżwiak – Sekretarz Gminy Sławno, Radca 

Prawny K.Kotys. 

Otwarcie sesji. 
Otwarcia Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Sławno p. Marta Hołowata  
i przywitała wszystkich obecnych. 
Odczytała wniosek jaki wpłynął do Przewodniczącej Rady o zwołanie Nadzwyczajnej Sesji 
Rady Gminy Sławno ( załącznik do protokołu). 
 
Punkt  2  
Na podstawie listy obecności Radnych, Przewodnicząca stwierdziła wymagane kworum do 
przeprowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
 
 
 



Punkt 3 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Świetlicy Środowiskowej Gminy Sławno 

(druk nr 1) 

5. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na terenie gminy Sławno mieszkania 

wspomaganego treningowego dla osób opuszczających pieczę zastępczą (druk nr2). 
6. Zamknięcie sesji. 

 

Radny P. Konwerski - zapytał dlaczego nie ma punktu wolne wnioski i zapytania w 
porządku obrad. 
Przewodnicząca M. Hołowata- odpowiedziała, że sesja nadzwyczajna zwołana jest na 
wniosek i to wnioskodawca przedstawia porządek obrad. 
Radca prawny K.Kotys – poinformował, że wszystko jest w porządku, bo to wnioskodawca 
ustala porządek obrad, to wnioskodawca składa propozycję co w porządku obrad ma się 
znajdować. Poinformował, że oczywiście można wprowadzić do porządku obrad zmiany, 

nie mniej jednak wymagają one przegłosowania w sposób bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady, ale przede wszystkim zgody wnioskodawcy.  
Dyskusja radnych. 

Radny M. Szanel – zaproponował, aby wniosek radnego P.Konwerskiego  o poszerzenie 

porządku obrad o wolne wnioski został poddany głosowaniu. 
Radca prawny K.Kotys – odpowiedział, że taki wniosek nie może zostać procedowany, bo 
będzie sprzeczny z literą prawa, art. 2 ustawy o samorządzie gminnym ust.4 mówi 
wyraźnie, że do zmiany porządku obrad sesji zwołanej w trybie nadzwyczajnym na wniosek 

wójta bądź ¼  ustawowego składu rady wymaga poza bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady do zmiany porządku obrad także zgody wnioskodawcy. W 

sytuacji kiedy wnioskodawcy nie ma na sesji nie ma możliwości uzyskania jego zgody, bądź 
odmowy zgody, taki wniosek jest bezprzedmiotowy i nie powinien w ogóle zostać poddany 
pod jakiekolwiek głosowanie, bo i tak nie może zostać procedowana zmiana porządku 
obrad. 

Radny M.Szanel- podziękował i poinformował, że opuszcza posiedzenie sesji i apeluje o 
opuszczenie sesji. 

Radna A. Dereń – zapytała dlaczego mamy zwoływaną sesję, skoro wnioskodawcy na niej 

nie ma i nie rozumie dlaczego tutaj mamy procedować te uchwały, a tego którego to dotyczy 

i który o to prosił nie jest obecny w tej chwili na sesji. 
 

Przyjęcie porządku obrad. 
W wyniku głosowania ( 9 głosów – za, 5 -przeciw, 0-wstrzymujących,) Radni większością 
głosów przyjęli porządek obrad. 

Karta z głosowania imiennego załączona do protokołu. 
 



Radny K. Jędrzejczyk: „ Pani Przewodnicząca zagłosowałem, zaczekałem do tego momentu, 

żeby zagłosować sprzeciwić się temu porządkowi obrad, a teraz tak jak pan M. Szanel 

szanując demokrację i będąc przeciwko takiemu zachowaniu Pani i Pana Wójta chciałem 
opuścić sesję i namawiam radnych do tego samego. Dziękuję ja wychodzę, do widzenia”. 

Sesję opuścili radni: 

A.Dereń 

M.Szanel 

P.Konwerski 

K.Jędrzejczyk 

Punkt 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Świetlicy Środowiskowej Gminy Sławno (druk 
nr 1) 

Uchwałę wyjaśniła Małgorzata Błaszczyk- kierownik świetlicy środowiskowej. 

Radna M.Kwiatkowska-Dzik zapytała czy to coś zmieni w funkcjonowaniu świetlicy w 

Sławsku? 

Kierownik M. Błaszczyk -poinformowała, że świetlica środowiskowa działa w oparciu o 

ustawę wspierania rodziny i pieczy zastępczej, zmiana może dotyczyć tego ile osób będzie 

uczęszczało na tą świetlicę. Ustawa przewiduje, że do takiej placówki może uczęszczać jeżeli 

jest zatrudniony jeden wychowawca 15 dzieci. Z założenia świetlica środowiskowe 

wspierają rodziny, które przeżyły trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo- 

wychowawczych. 

Radna M.Kwiatkowska-Dzik – czyli w Sławsku będzie jeden wychowawca i 15 dzieci tak? 

Jakie są kryteria dla tych dzieci i od kiedy rusza działalność świetlicy w Sławsku? 

Kierownik M. Błaszczyk -  odpowiedziała, że na każdą świetlicę jest przewidziane 

zatrudnienie jednego wychowawcy w placówce. Zgodnie z wytycznymi z którymi pisaliśmy 

projekt, wsparciem w pierwszej kolejności objęte zostaną dzieci pochodzące z rodzin 

najbardziej potrzebujących, tam gdzie istnieją jakieś problemy np. alkoholowe, rodziny 

wielodzietne, które korzystają z pomocy GOPS.  

Uchwała wchodzi w życie 14 dni od publikacji w Dzienniku Urzędowym, tylko tyle ile 

zajmą nam sprawy z załatwieniem odbioru placówki przez sanepid, straż pożarną i 

wyposażenie świetlicy. 

W wyniku głosowania uchwały w sprawie zmiany statutu Świetlicy Środowiskowej Gminy 

Sławno  (10 głosów – za, 0 - przeciw, 0 – wstrzymujących) . 

Radni jednogłośnie podjęli  uchwałę Nr XXXIII/243/2021 w sprawie zmiany statutu 

Świetlicy Środowiskowej Gminy Sławno. 

 Karta z głosowania imiennego załączona do protokołu. 



 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia na terenie gminy Sławno mieszkania 

wspomaganego treningowego dla osób opuszczających pieczę zastępczą (druk nr2). 

Uchwałę wyjaśniła Małgorzata Błaszczyk- kierownik świetlicy środowiskowej. 

Radna M.Kwiatkowska-Dzik zapytała czy rachunki będziemy my płacić jako gmina? Co 

będzie dalej po zakończeniu projektu? 

Kierownik M. Błaszczyk -  całe utrzymanie obiektu będzie pokryte ze środków jakie 
uzyskaliśmy w ramach umowy o dofinansowanie projektu. Okres trwania projektu czyli na  

okres 2 lat. Natomiast w przeciągu tych dwóch lat wyklaruje się sytuacja co do utrzymania 
tego mieszkania w okresie późniejszym. 

W wyniku głosowania uchwały w sprawie utworzenia na terenie gminy Sławno mieszkania 

wspomaganego treningowego dla osób opuszczających pieczę zastępczą (10 głosów – za, 0 - 

przeciw, 0 – wstrzymujących) . 

Radni jednogłośnie podjęli  uchwałę Nr XXXIII/244/2021 w sprawie utworzenia na terenie 

gminy Sławno mieszkania wspomaganego treningowego dla osób opuszczających pieczę 

zastępczą. 

 Karta z głosowania imiennego załączona do protokołu. 

Punkt 6 

O godz. 13:29  Przewodnicząca Rady dokonała podsumowania i zamknięcia obrad XXXIII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Sławno. 

 

Obrady Rady Gminy zostały utrwalone w postaci obrazu, dźwięku i zostały udostępnione 

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Sławno. 

 

 

 

Przewodnicząca Rady 

Gminy Sławno 

(-) Marta Hołowata 

 

Protokolant: 

Anna Czyż 

 

 

 












